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An accompaniment to tithes:

Придет же день Господень, как тать ночью, и тогда небеса с шумом прейдут, стихии же, разгоревшись, разрушатся, земля и все дела на ней сгорят. Если так все это разрушится, 

То какими должно быть в святой жизни и благочестии вам, ожидающим и желающим пришествия дня Божия, в который воспламененные небеса разрушатся и разгоревшиеся стихии растают? Впрочем мы, по обетованию Его, ожидаем нового неба и новой земли, на которых обитает правда. 

Итак, возлюбленные, ожидая сего, потщитесь явиться пред Ним неоскверненными и непорочными в мире (2.Пет.3:10-14).

But the day of the Lord will come as a thief in the night, in which the heavens will pass away with a great noise, and the elements will melt with fervent heat; both the earth and the works that are in it will be burned up. 

Therefore, since all these things will be dissolved, what manner of persons ought you to be in holy conduct and godliness, looking for and hastening the coming of the day of God, because of which the heavens will be dissolved, being on fire, and the elements will melt with fervent heat? Nevertheless we, according to His promise, look for new heavens and a new earth in which righteousness dwells. 

Therefore, beloved, looking forward to these things, be diligent to be found by Him in peace, without spot and blameless; (2 Peter 3:10-14).

Как мы можем посредством Благости Божией, являть Бога во плоти?

How can we, through the Goodness of God, reveal God in the flesh?

Определённым местом, на котором, посредством благости Божией, мы можем являть Бога во плоти – является Церковь Иисуса Христа, которая является местом, на котором пребывает Бог:

A specific place where, through the goodness of God, we can reveal God in the flesh – is the Church of Jesus Christ, which is the place where God dwells:

Так, благость и милость да сопровождают меня во все дни жизни моей, и я пребуду в доме Господнем многие дни (Пс.22:6).

Surely goodness and mercy shall follow me All the days of my life; And I will dwell in the house of the Lord Forever. (Psalms 23:6).

Определённым временем, в котором, посредством благости Божией, мы можем являть Бога во плоти – является откровение того, что Бог связал на небесах . . .

A specific time in which, through the goodness of God, we can reveal God in the flesh – is the revelation of what God has bound in heaven...

И дам тебе ключи Царства Небесного: и что свяжешь на земле, то будет связано на небесах, и что разрешишь на земле, то будет разрешено на небесах (Мф.16:19).

And I will give you the keys of the kingdom of heaven, and whatever you bind on earth will be bound in heaven, and whatever you loose on earth will be loosed in heaven.(Matthew 16:19).

И дам тебе ключи Царства Небесного: и ты свяжешь на земле то, что к тому времени будет связано на небесах и разрешишь на земле то, что к тому времени будет разрешено на небесах...

And I will give you the keys of the Kingdom of Heaven; and whatever you bind on earth will be bound in heaven; and whatever you loose on earth will be loosed in heaven...

Определённым жертвенником, в который, посредством благости Божией, мы призваны себя устроить, чтобы являть Бога во плоти – является поиск Царства Божия в праведности Божией:

A specific altar into which, through the goodness of God, we are called to position ourselves in order to reveal God in the flesh - is the search for the Kingdom of God in the righteousness of God:

Ищите же прежде Царства Божия и правды Его, и это все приложится вам (Мф.6:33).

But seek first the kingdom of God and [in] His righteousness, and all these things shall be added to you. (Matthew 6:33).

Определённой жертвой, в которой, посредством благости Божией, мы призваны являть Бога во плоти – является представление своего тела в жертву живую, святую, благоугодную Богу, для разумного служения:

A specific sacrifice in which, through the goodness of God, we are called to reveal God in the flesh - is the offering of our bodies as a living, holy, and pleasing sacrifice to God, for reasonable service.

Итак умоляю вас, братия, милосердием Божиим, представьте тела ваши в жертву живую, святую, благоугодную Богу, для разумного служения вашего (Рим.12:1).

I beseech you therefore, brethren, by the mercies of God, that you present your bodies a living sacrifice, holy, acceptable to God, which is your reasonable service. (Romans 12:1).

Определённым заветом, в котором, посредством благости Божией, мы призваны являть Бога во плоти – является завет соли.

A specific covenant in which, through the goodness of God, we are called to reveal God in the flesh - is the covenant of salt.

Бог Богов, Господь возглаголал и призывает землю, от восхода солнца до запада. С Сиона, который есть верх красоты, является Бог, грядет Бог наш, и не в безмолвии: 

Пред Ним огонь поядающий, и вокруг Его сильная буря. Он призывает свыше небо и землю, судить народ Свой: 

"Соберите ко Мне святых Моих, вступивших в завет со Мною при жертве". И небеса провозгласят правду Его, ибо судия сей есть Бог (Пс.49:1-6).

The Mighty One, God the Lord, Has spoken and called the earth From the rising of the sun to its going down. Out of Zion, the perfection of beauty, God will shine forth. Our God shall come, and shall not keep silent; 

A fire shall devour before Him, And it shall be very tempestuous all around Him. He shall call to the heavens from above, And to the earth, that He may judge His people: 

"Gather My saints together to Me, Those who have made a covenant with Me by sacrifice." Let the heavens declare His righteousness, For God Himself is Judge. (Psalms 50:1-6).
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